



شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع
Raysut Cement Company S.A.O.G

Date: 13 November 2025

التاريخ: 13 نوفمبر 2025م

**Postponement of the Extraordinary General Meeting
of Raysut Cement Company SAOG**

**تأجيل اجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة ريسوت
للأسمنت ش.م.ع.ع**

Raysut Cement Company SAOG would like to disclose to the shareholders that the Extraordinary General Meeting, which was scheduled to be held on 12 November 2025, did not convene due to the non-fulfillment of the legal quorum.

تود شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع أن تعلن للمساهمين عن عدم انعقاد اجتماع الجمعية العامة غير العادية الذي كان مقرراً عقده يوم الأربعاء الموافق 12 نوفمبر 2025م، وذلك بسبب عدم اكتمال النصاب القانوني اللازم لانعقاد الجمعية.

Accordingly, a second EGM will be held on the same date previously set in the EGM agenda that is to be held on Sunday, 16 November 2025, at 03:00 PM, via the electronic platform of Muscat Clearing and Depository Company for e-GMs.

وعليه، سيتم عقد الاجتماع الثاني للجمعية في نفس الموعد المحدد سابقاً في إعلان الدعوة للجمعية وذلك يوم الأحد الموافق 16 نوفمبر 2025م في تمام الساعة 3:00 مساءً، وذلك عبر المنصة الالكترونية الخاصة بشركة مسقط للمقاصة والايذاع لإدارة الجمعيات العامة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،

راشد علي
الرئيس التنفيذي بالإنابة

Raashid Ali
Acting Chief Executive Officer

